

Sample Translation – French to English

– May 2024

Original Text (French):

La Révolution française a marqué un tournant décisif dans l'histoire de l'Europe. En 1789, les soulèvements populaires ont remis en question l'autorité absolue de la monarchie. La Déclaration des droits de l'homme et du citoyen, adoptée cette même année, a posé les bases des principes modernes de liberté, d'égalité et de fraternité. Cet événement a profondément transformé la société française et influencé les mouvements révolutionnaires dans le monde entier.

Translation (English):

The French Revolution marked a decisive turning point in European history. In 1789, popular uprisings challenged the absolute authority of the monarchy. The Declaration of the Rights of Man and of the Citizen, adopted that same year, laid the foundation for modern principles of liberty, equality, and fraternity. This event deeply transformed French society and influenced revolutionary movements around the world.

Translator: SamApex